
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 25 noiembrie 2022, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 239 din 29.07.2021.

Prezenţa la şedinţă: 20 consilieri.
La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 

Zalău, dl Călin-Cristian Forţ - administratorul public al municipiului Zalău, dna 

Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, dna Mariana Cuibuş - 

director Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director Direcţia Resurse Umane, 
dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Alexandru Pura - director Direcţia 

Patrimoniu, dl Vlad Petre - arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul 
Primăriei Municipiului Zalău.
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Marcel 
Adridan - director SADP Zalău, dl Vasile Şamşodan - din partea Ocolului Silvic 
„Stejarul” Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 18.11.2022, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 1767 din 
18.11.2022, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Graiul 
Sălajului).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 18T 1.2022, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl consilier Teodor Bălăjel - preşedinte de şedinţă
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 20 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
A

In continuare, am consemnat următoarele:
Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 

dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl consilier Gheorghe Bancea, dl consilier loan 

Şerban, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Claudiu
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Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl consilier Alexandru 

Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna consilier 

Gabriela Olar, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Gheorghe Taloş, dna 

consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Zoltân Takâcs, dl consilier 

Nicolae Fazakas.
Lipseşte: dl consilier Mihai Crişăn.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La solicitarea doamnei Secretar general,

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei extraordinare a Consiliului Local din data de 
13 octombrie 2022.
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată cu participare Online, a lipsit dna consilier 
Amalia Găvriluţ, dna consilier Anda-Maria Ciobanu.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei ordinare a Consiliului Local din data de 20 
octombrie 2022.
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, au fost prezenţi toţi consilierii 
locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei extraordinare a Consiliului local din data de 
31 octombrie 2022.
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, a lipsit dna consilier Amalia 
Găvriluţ.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei extraordinare a Consiliului local din data de 
09 noiembrie 2022.
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, au fost prezenţi toţi consilierii 
locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

La ora 09:10 şi-a înregistrat prezenţa pe platforma on-line dl consilier Mihai 
Crisan.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
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DI primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Vă supun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 25 noiembrie 2022, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal (PUZ): „Pentru construire clădiri cu funcţiuni mixte, amenajare platforme 
exterioare cu parcări, alei carosabile şi pietonale, căi de acces, amenajare spaţii verzi, 
împrejmuire teren, realizare branşamente utilităţi, operaţiuni cadastrale/notariale”, 
situat în intravilanul municipiului Zalău, pentru imobilul format din teren particular, 
proprietatea S.C. INSERCO AMBIENT S.R.L., la adresa str. 22 Decembrie 1989, nr. 
252, în suprafaţă de 5761 mp.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal în vederea reglementării zonei mixte, propusă prin PUG 2010” - Zalău, strada 
Constantin Dobrogeanu Gherea nr. 132, beneficiar S.C. Construct Plus Design S.R.L.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal pentru schimbare U.T.R.-uri existente în zonă comercială (shopping center), zonă 
mixtă (rezidenţial, comercial şi servicii), construcţii şi amenajări sportive, zonă de 
agrement, servicii şi turism, realizare acces, echipare edilitară şi operaţiuni notariale” 
Bd. Mihai Viteazul nr. 58, beneficiar S.C. PETRON ENERGY SRL.
4. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei 2 - Program de transport şi circulaţie 
a Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public de persoane, prin 
curse regulate în municipiul Zalău, încheiat cu operatorul S.C. Transurbis S.A. Zalău, 
nr. 82882/15.11.2019, aprobat prin H.C.L. nr. 331 din 15 noiembrie 2019, cu 
modificările şi completările ulterioare.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 
şi a Organigramei Creşei „Voinicel” Zalău.
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini, întocmit în vederea vânzării cantităţii de 46,38 mc de 
masă lemnoasă fasonată, provenită din fondul forestier, proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
T.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Creşei „Voinicel” Zalău, în baza 
Contractului de administrare nr. 8929 din 31.01.2022, cu valoarea lucrărilor de 
reparaţii capitale „Reabilitare grup social hol mare”.
8.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Normal nr. 7
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Zalău, structură arondată Grădiniţei cu Program Prelungit nr. 5 Zalău, în baza 
Protocolului de administrare nr. 27771 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de 
reparaţii capitale, executate la Grădiniţa cu Program Normal nr. 7 Zalău - „înlocuire 
uşă de intrare”.
9. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Liceului Reformat „Wesselenyi” Zalău, 
în baza Protocolului de administrare nr. 30525 din 29.08.2008, cu valoarea lucrărilor 
de investiţii „Sistem de control acces în clădirea Liceului Reformat „Wesseleny” 
Zalău”.
10. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
„Pinochio” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27787 din 12.09.2002, 
valoarea lucrărilor de reparaţii capitale: „Reabilitare bloc alimentar” şi „Reparaţii 
instalaţii electrice bloc alimentar”, precum şi „Lucrări instalaţii sanitare-termice” la 
unitatea de învăţământ preşcolar Grădiniţa cu Program Prelungit „Pinochio” Zalău.
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti, aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile septembrie şi octombrie 2022.
12. Proiect de hotărâre privind stabilirea domeniilor serviciilor publice şi a locurilor în 
care persoanele condamnate, precum şi contravenienţii, vor presta activităţi în folosul 
comunităţii, dispuse în condiţiile legii.
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii contribuabilului Kovacs Gisela-Ica, de 
scutire de la plata majorărilor de întârziere, datorate bugetului local al Muncipiului 
Zalău pentru neplata la termen a obligaţiilor fiscale.
H.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii contribuabilului Vegh Mozes Mihai, 
de eşalonare a obligaţiilor datorate bugetului local al Municipiului Zalău şi abrogarea 
H.C.L. nr. 396 din 20 octombrie 2022.
15. Proiect de hotărâre privind rectificarea Anexei 1 la H.C.L. nr. 125/28.04.2022 
privind adoptarea Criteriilor pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, în 
municipiul Zalău.
16. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
138 mp, identificat cu numărul cadastral 72983, liber de sarcini, necesar asigurării 
tramei drumului public strada Freziilor şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
n.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Creşei „Voinicel” Zalău, în baza 
Contractului de administrare nr. 8929 din 31.01.2022, cu valoarea lucrărilor de 
investiţii capitale: „Sistem de alarmă antiefracţie. Sistem de monitorizare video şi 
Sistem control acces", executate la Creşa „Meseş”, structură a Creşei „Voinicel” Zalău.

cu
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18. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Liceului Pedagogic „Gheorghe Şincai” 
Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27799 din 12.09.2002, cu valoarea 
lucrărilor de reparaţii capitale: „Lucrări de reparaţii capitale captare ape pluviale - 
executat rigolă betonată şi canalizare pluvială între Corpul A şi Sala de sport şi captare 
ape meteorite de pe acoperişul Corpului A” şi „Lucrări de reparaţii capitale la subsolul 
de la Corpul B” la Liceul Pedagogic „Gheorghe Şincai” Zalău.
19. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri şi subvenţii al Municipiului Zalău, aprobat 
pentru anul 2022, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022, precum şi 
aprobarea programelor de activitate actualizate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L., aprobate 
pentru anul 2022.
20. Proiect de hotărâre privind încheierea unui nou contract de administrare între Liceul 
Tehnologic „Octavian Goga” Jibou şi Municipiul Zalău în vederea utilizării 
echipamentelor din cadrul Laboratorului de electronică şi automatizări, acordate de 
către S.C. Silcotub S.A. în baza Contractului de sponsorizare nr. 1539/16.12.2013 şi a 
Actului nr. 1/20.01.2014.
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii, de către Municipiul Zalău, a unui 
Acord de Parteneriat cu Asociaţia „Buna Vestire Silvania” Zalău, în vederea susţinerii 
proiectului „Dor de ţară” în localitatea Viena-Austria.
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii pentru 
Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.
23 .Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Pietonizare strada Unirii”.
24.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat, obiectivului de 
investiţii „Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuinţe 158 din municipiul 
Zalău”.
25 .Proiect de hotărâre privind privind aprobarea Devizului general actualizat după 
finalizarea procedurilor de achiziţie, obiectivului de investiţii „Reabilitarea blocului de 
locuinţe sociale - Bl. C3 din Municipiul Zalău”.
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare 
a Serviciului Cabinete Medicale Şcolare şi Asistenţă Medicală Comunitară.
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiţii pentru anul 2023 pentru 
dezvoltarea şi modernizarea Serviciului de salubrizare - componenta Colectare şi 
Transport din municipiul Zalău, având ca sursă redevenţa aferentă Contractului de 
delegare nr. 479/07.12.2016.
28. Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială, a dotărilor aferente obiectivului de investiţii „Amenajare Centru de zi pentru 
copii în municipiul Zalău prin schimbarea destinaţiei punctului termic PT 17”.
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unor locaţii 
- teren proprietatea publică a Municipiului Zalău, situate în zona blocurilor E3, E5, N7, 
N9, N9A, Nil, str. Lt Col Pretorian (Dumbrava Nord) în vederea construirii unor 
copertine (model tip).
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30.Proiect de hotărâre privind aprobarea colaborării între Ministerul Muncii şi 
Solidarităţii Sociale şi UAT Municipiul Zalău în vederea implementării proiectului 
„HUB de servicii MMSS-SII MMSS”, cod Mysmis 130963.
31 .Proiect de hotărâre privind premierea sportivilor din municipiul Zalău care au 
obţinut medalii la competiţiile sportive organizate în anul 2021.
32.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării documentaţiei tehnico-economice, 
aprobată prin H.C.L. 149/28.04.2022, aferentă lucrării de „Modernizare zona Lt. Col. 
Teofil Moldoveanu”, din Municipiul Zalău, jud. Sălaj.
Diverse

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

DI preşedinte Teodor Bălăjel
Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul proiectului de hotărâre la care aveţi 
un interes personal, astfel cum este definit de art. 228 la alin.l Cod administrativ şi. la 
care nu veţi participa.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La proiectul de hotărâre numărul 6 nu particip.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre numărul 11 şi la proiectul de 
hotărâre numărul 19 nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La proiectul de hotărâre numărul 11 nu particip.
DI consilier Nicolae Fazakas - La proiectul de hotărâre numărul 4 nu particip.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal (PUZ): „Pentru construire clădiri cu funcţiuni mixte, amenajare platforme 
exterioare cu parcări, alei carosabile şi pietonale, căi de acces, amenajare spaţii 
împrejmuire teren, realizare branşamente utilităţi, operaţiuni cadastrale/notariale”, în 
intravilanul municipiului Zalău, pentru imobilul format din teren particular, 
proprietatea S.C. ENSERCO AMBIENT S.R.L., la adresa str. 22 Decembrie 1989, nr. 
252, în suprafaţă de 5761 mp.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de Legea 
nr. 52/2003. In această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu valoare 
de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl consilier Iulian Popiţ 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism 
favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.

verzi.

comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de

aviz
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic zonal (PUZ): „Pentru construire clădiri cu 
funcţiuni mixte, amenajare platforme exterioare cu parcări, alei carosabile şi pietonale, 
căi de acces, amenajare spaţii verzi, împrejmuire teren, realizare branşamente utilităţi, 
operaţiuni cadastrale/notariale”, în intravilanul municipiului Zalău, pentru imobilul 
format din teren particular, proprietatea S.C. INSERCO AMBIENT S.R.L., la adresa 
str. 22 Decembrie 1989, nr. 252, în suprafaţă de 5761 mp.

Se adoptă hotărârea nr. 418

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal în vederea reglementării zonei mixte propusă prin PUG 2010” - Zalău, strada 
Constantin Dobrogeanu Gherea nr. 132, beneficiar S.C. Construct Plus Design S.R.L. 
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de Legea 
nr. 52/2003. în această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu valoare 
de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism 
favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport — aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic zonal în vederea reglementării zonei mixte 
propusă prin PUG 2010” - Zalău, strada Constantin Dobrogeanu Gherea nr. 132, 
beneficiar S.C. Construct Plus Design S.R.L.

aviz

Se adoptă hotărârea nr. 419
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal pentru schimbare U.T.R.-uri existente în zonă comercială (shopping center), zonă 
mixtă (rezidenţial, comercial şi servicii), construcţii şi amenajări sportive, zonă de 
agrement, servicii şi turism, realizare acces, echipare edilitară şi operaţiuni notariale” 
Bd. Mihai Viteazul nr. 58, beneficiar S.C. PETRON ENERGY SRL.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de Legea 
nr. 52/2003. în această etapă a fost înregistrată propunerea cu nr. 88008 din 03.11.2022, 
formulată de dl Guler Alin, la care s-a răspuns prin adresa cu nr. 89393 din 08.11.2022, 
formulată de către elaboratorul documentaţiei de urbanism S.C. Atelier Contrast2 
S.R.L.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Di consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului,

avizadministrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism 
favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan - M-am uitat şi în documentaţie şi în proiect şi am văzut că 
este prevăzut doar un loc de parcare/locuinţă. Aş vrea să ştiu dacă, într-adevăr, este 
prevăzut doar un loc de parcare.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Regulamentul local de urbanism prevede pentru acest 
PUZ 1,5 locuri de parcare/locuinţă. în documente s-a strecurat o greşeală, am avut 
această discuţie şi ieri, în comisia de urbanism. Clarificările o să se facă când o' să 
emitem autorizaţia de construcţie şi certificatul de urbanism.
Dl consilier Mihai Crişan — Nu se poate face o notă de completare la proiectul de 
hotărâre ca să ştim că aşa o să fie lucrurile?
Acum, practic, votăm un singur loc de parcare, fără nicio dovadă că o să fie 1,5 locuri 
de parcare.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Au spaţiul necesar acolo ca să poată crea locurile de 
parcare?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Există spaţiu, deoarece o să fie şi demisol şi putem să 
coborâm în subteran cât este necesar, ca să se poată asigura locuri de parcare.
Dl consilier Gheorghe Bancea — Am înţeles, numai dacă noi, astăzi, votăm doar un 
loc de parcare/locuinţă, iar la finalizarea lucrărilor nu o să existe decât un loc de 
parcare, nu 1,5 locuri, atunci este o problemă.
Dl primar Ionel Ciunt - Nu putem să emitem certificat de urbanism în afara 
regulamentului pe care tot noi l-am votat. în certificatul de urbanism şi autorizaţia de
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construire o să fie făcute reglementările din regulament, şi anume minim 1,5 locuri de 
parcare.
Din studiul de trafic rezultă 1,5 locuri de parcare/locuinţă.
DI consilier Mihai Crişan - înţeleg că nu este o variantă finală a căilor de acces, dar 
am, din incintă înspre bulevard ar fi o bandă de schimbat direcţie stânga. Bănuiesc că 
nu o să rămână aşa.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Tot ce înseamnă fluxurile de circulaţie acolo sunt 
reglementate, dar mai ales avizate de către Poliţia Rutieră a Municipiului Zalău.
DI consilier Alin Guler — Am făcut acele propuneri la care mi s-a răspuns. Una dintre 
propuneri era fix asta cu parcările subterane. Din discuţiile pe care le-am avut cu 
constructori şi proiectanţi la asemenea înălţimi a blocurilor, fundaţiile sunt suficient de 
adânci încât să permită un etaj sau două etaje subterane, iar al doilea aspect pe care 1- 
am menţionat acolo şi pe care ar trebui să-l luăm în considerare, inclusiv în modificarea 
regulamentului de urbanism este acela de a realiza parcări nu betonate în totalitate, ci 
care să aibă suprafeţe sau scuaruri cu material absorbant care să permită infiltrarea apei 
în zonă şi nu deversarea ei în totalitate în reţelele pluviale, pentru că vedem că sunt tot 
mai frecvente ploile torenţiale în scurt timp şi se produc tot mai des inundaţii şi viituri 
şi atunci ar trebui, pe viitor, să ne gândim şi la această reglementare şi poate este un 
bun moment să începem cu această parcare.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Proiectul conţine zone verzi şi zone de agrement, nu 
se pune problema.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic zonal pentru schimbare U.T.R.-uri 
existente în zonă comercială (shopping center), zonă mixtă (rezidenţial, comercial şi 
servicii), construcţii şi amenajări sportive, zonă de agrement, servicii şi turism, 
realizare acces, echipare edilitară şi operaţiuni notariale” Bd. Mihai Viteazul nr. 58, 
beneficiar S.C. PETRON ENERGY S.R.L.

Se adoptă hotărârea nr. 420

DI preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei 2 - Program de transport şi circulaţie 
a Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public de persoane, prin 
curse regulate în municipiul Zalău, încheiat cu operatorul S.C. Transurbis S.A. Zalău, 
nr. 82882/15.11.2019, aprobat prin H.C.L. nr. 331 din 15 noiembrie 2019, cu 
modificările şi completările ulterioare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl consilier Nicolae Fazakas - La acest proiect nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei 
2 - Program de transport şi circulaţie a Contractului de delegare a gestiunii serviciului 
de transport public de persoane, prin curse regulate în municipiul Zalău, încheiat cu 
operatorul S.C. Transurbis S.A. Zalău, nr. 82882/15.11.2019, aprobat prin H.C.L. nr. 
331 din 15 noiembrie 2019, cu modificările şi completările ulterioare.

Se adoptă hotărârea nr. 421

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 
şi a Organigramei Creşei „Voinicel” Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - în organigramă am văzut că sunt prevăzute două posturi de 
administrator de patrimoniu.
Ştiu că sunt trei clădiri. Sunt în oraş care au mai mult de trei clădiri şi au, de obicei, un 
administrator de patrimoniu, nu văd rostul de ce ar trebui încărcată organigrama şi 
cheltuiţi nişte bani în plus cu două persoane în condiţiile în care ar fi suficientă doar o 
singură persoană, s-ar putea face economii şi mai mari.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Creşa „Voinicel” are amplasamente în 3 locuri.
Am mai discutat şi ieri, în comisia de urbanism, că avem în construcţie încă două creşe. 
Dl consilier Alin Guler — Nu sunt specialist, dar domnii care se vor ocupa de cele 
urmează să se construiască o să intre în atribuţiile în care se va face recepţia.
Doi ani sau cât o să dureze ca să se contruiască cele două creşe, o să plătim o persoană 
în plus.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnule consilier, fiecare grădiniţă din municipiu 
administrator de patrimoniu, pentru că directorul care conduce unitatea de învăţământ 
se axează mai mult pe procesul educativ. Chestiunile care ţin de administrarea 
patrimoniului trebuie gestionate de o persoană responsabilă care să ţină legătura cu

care

are un
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primăria care face investiţii în acest sens şi care are obligaţia menţinerii patrimoniului 
într-o stare bună. In această logică a lucrurilor, şi conducerea creşei a solicitat ca cele 
trei clădiri în care funcţionează creşa să aibă doi administratori de patrimoniu, există şi 
resursa financiară pentru finanţarea acestei poziţii.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Creşele nu sunt arondate la Inspectoratul Şcolar. 
Trebuie avut grijă dacă, la un moment dat, o să fie preluate de către Ministerul 
Educaţiei, ar trebui să ne raportăm la personalul prevăzut de legislaţia în vigoare.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Creşele sunt preluate de către Inspectoratul Şcolar, 
am avut şi o Hotărâre de Consiliu Local pe care am aprobat-o în acest sens.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare şi a Organigramei Creşei „Voinicel” 
Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 422

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini, întocmit în vederea vânzării cantităţii de 46,38 mc de 
masă lemnoasă fasonată, provenită din fondul forestier, proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

. realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — La acest proiect nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea tipului de 
licitaţie, a preţului de pornire la licitaţie şi a caietului de sarcini, întocmit în vederea 
vânzării cantităţii de 46,38 mc de masă lemnoasă fasonată, provenită din fondul 
forestier proprietatea publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 423
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
T.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Creşei „Voinicel” Zalău, în baza 
Contractului de administrare nr. 8929 din 31.01.2022, cu valoarea lucrărilor de 
reparaţii capitale „Reabilitare grup social hol mare”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Creşei 
„Voinicel” Zalău, în baza Contractului de administrare nr. 8929 din 31.01.2022, cu 
valoarea lucrărilor de reparaţii capitale „Reabilitare grup social hol mare”.

Se adoptă hotărârea nr. 424

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
8.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Normal nr. 7 
Zalău, structură arondată Grădiniţei cu Program Prelungit nr. 5 Zalău, în baza 
Protocolului de administrare nr. 27771 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de 
reparaţii capitale executate la Grădiniţa cu Program Normal nr. 7 Zalău - „înlocuire uşă 
de intrare”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău, transmise în administrarea 
Grădiniţei cu Program Normal nr. 7 Zalău, structură arondată Grădiniţei cu Program 
Prelungit nr. 5 Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27771 din 12.09.2002, 
cu valoarea lucrărilor de reparaţii capitale executate la Grădiniţa cu Program Normal 
nr. 7 Zalău - „înlocuire uşă de intrare”.

Se adoptă hotărârea nr. 425

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Liceului Reformat „Wesselenyi” Zalău, 
în baza Protocolului de administrare nr. 30525 din 29.08.2008, cu valoarea lucrărilor 
de investiţii „Sistem de control acces în clădirea Liceului Reformat „Wesseleny” 
Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi ,,pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Liceului 
Reformat „Wesselenyi” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 30525 din 
29.08.2008, cu valoarea lucrărilor de investiţii „Sistem de control acces în clădirea 
Liceului Reformat „Wesseleny” Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 426

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
lO.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
„Pinochio” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27787 din 12.09.2002, cu 
valoarea lucrărilor de reparaţii capitale: „Reabilitare bloc alimentar”

precum şi „Lucrări instalaţii sanitare-termice” la 
unitatea de învăţământ preşcolar Grădiniţa cu Program Prelungit „Pinochio” Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău

şi „Reparaţii
instalaţii electrice bloc alimentar”.

13



DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Claudiu Breje nu a participat la vot.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău, transmise în administrarea 
Grădiniţei cu Program Prelungit „Pinochio” Zalău, în baza Protocolului de 
administrare nr. 27787 din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de reparaţii capitale: 
„Reabilitare bloc alimentar” şi „Reparaţii instalaţii electrice bloc alimentar”, precum 
şi „Lucrări instalaţii sanitare-termice” la unitatea de învăţământ preşcolar Grădiniţa cu 
Program Prelungit „Pinochio” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 427

DI preşedinte Teodor Bălăjel
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile septembrie şi octombrie 2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nidolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
DI consilier Florin Morar - La acest proiect nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La acest proiect nu particip.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea drepturilor 
băneşti, aferente personalului didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea 
cheltuielilor pentru deplasarea din localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la 
locul de muncă în localitatea de reşedinţă pentru lunile septembrie şi octombrie 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 428

DI preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind stabilirea domeniilor serviciilor publice şi a locurilor în 
care persoanele condamnate, precum şi contravenienţii, vor presta activităţi în folosul 
comunităţii dispuse în condiţiile legii.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind stabilirea domeniilor 
serviciilor publice şi a locurilor în care persoanele condamnate precum şi 
contravenienţii vor presta activităţi în folosul comunităţii dispuse în condiţiile legii.

Se adoptă hotărârea nr. 429

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii contribuabilului Kovacs Gisela-Ica, de 
scutire de la plata majorărilor de întârziere datorate bugetului local al Muncipiului 
Zalău pentru neplata la termen a obligaţiilor fiscale.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii 
contribuabilului Kovacs Gisela-Ica, de scutire de la plata majorărilor de întârziere 
datorate bugetului local al Muncipiului Zalău pentru neplata la termen a obligaţiilor 
fiscale.

Se adoptă hotărârea nr. 430

Di preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii contribuabilului Vegh Mozes Mihai, 
de eşalonare a obligaţiilor fiscale datorate bugetului local al Municipiului Zalău şi 
abrogarea H.C.L. nr. 396 din 20 octombrie 2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cerem
contribuabilului Vegh Mozes Mihai, de eşalonare a obligaţiilor fiscale datorate 
bugetului local al Municipiului Zalău şi abrogarea H.C.L. nr. 396 din 20 octombrie 
2022.

Se adoptă hotărârea nr. 431

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind rectificarea Anexei 1 la H.C.L. nr. 125/28.04.2022 
privind adoptarea Criteriilor pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentm tineri, destinate închirierii, în 
municipiul Zalău.
Iniţiator: Primaml Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
O neparticipare la vot - dl consiler Raul-Bogdan Dragoş.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea Anexei 1 
la H.C.L. nr. 125/28.04.2022 privind adoptarea Criteriilor pentru stabilirea ordinii de 
prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentru tineri, 
destinate închirierii, în municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 432

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
138 mp, identificat cu numărul cadastral 72983, liber de sarcini, necesar asigurării 
tramei drumului public strada Freziilor şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 138 mp, identificat cu numărul cadastral 72983, liber de 
sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada Freziilor şi trecerea acestuia
din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 433

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
n.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, transmise în administrarea Creşei „Voinicel” Zalău, în baza 
Contractului de administrare nr. 8929 din 31.01.2022, cu valoarea lucrărilor de
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investiţii capitale: „Sistem de alarmă antiefracţie, Sistem de monitorizare video şi 
Sistem control acces” executate la Creşa „Meseş”, structură a Creşei „Voinicel” Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ — comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Creşei 
„Voinicel” Zalău, în baza Contractului de administrare nr. 8929 din 31.01.2022, cu 
valoarea lucrărilor de investiţii capitale: „Sistem de alarmă antiefracţie. Sistem de 
monitorizare video şi Sistem control acces” executate la Creşa „Meseş”, structură a 
Creşei „Voinicel” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 434

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
IS.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Liceului Pedagogic „Gheorghe Şincai” 
Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27799 din 12.09.2002, cu valoarea 
lucrărilor de reparaţii capitale: „Lucrări de reparaţii capitale captare ape pluviale - 
executat rigolă betonată şi canalizare pluvială între Corpul A şi Sala de sport şi captare 
ape meteorite de pe acoperişul Corpului A” şi „Lucrări de reparaţii capitale la subsolul 
de la Corpul B” la Liceul Pedagogic „Gheorghe Şincai” Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Liceului 
Pedagogic „Gheorghe Şincai” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr. 27799 
din 12.09.2002, cu valoarea lucrărilor de reparaţii capitale: „Lucrări de reparaţii 
capitale captare ape pluviale - executat rigolă betonată şi canalizare pluvială între 
Corpul A şi Sala de sport şi captare ape meteorite de pe acoperişul Corpului A” şi 
„Lucrări de reparaţii capitale la subsolul de la Corpul B” la Liceul Pedagogic 
„Gheorghe Şincai” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 435

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
19.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii al Municipiului Zalău, 
aprobat pentru anul 2022, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022, 
precum şi aprobarea programelor de activitate actualizate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. 
aprobate pentru anul 2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Florin Morar - La acest proiect nu particip.
Dl consilier Alin Guler - La acest proiect nu particip.
Dl primar Ionel Ciunt — Vreau să fac o precizare înainte de a vă exprima votul. 
Unităţile de învăţământ nu vor avea probleme cu utilităţile în acest an. Am asigurat 
toate sumele necesare. Unităţilor de învăţământ li s-au asigurat toate sumele necesare 
cu funcţionarea în acest an, în urma solicitărilor acestora.
Aşa cum se poate constata din analiza acestui proiect de hotărâre 
solicitările pe care le-am primit de la unităţile de învăţământ de pe raza municipiului 
Zalău. în plus am asigurat şi sumele prognozate de fiecare unitate de invăţământ până 

la sfârşitul acestui an. Sumele se referă la reparaţii curente sau la cheltuielile cu 
utilităţile.
Dl consilier Mihai Crişan - Aş vrea să subliniez un aspect. Acum despre SCM Zalău 
am discutat data trecută, ne-am spus nemulţumirile, am primit un oarecare raport, dar

am onorat toate
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din punctul nostru de vedere să ştiţi că nu ni se pare complet. Aşteptăm pentru anul 
viitor un raport şi mai detailat. Suma de 1,9 milioane nu o mai dezbatem acum, asta am 
vrut să subliniez.
Am văzut că până acum la capitolul cheltuieli se diminuează cheltuielile cu 200.000 lei 
pentru Cinematograful „Scala”. Să înţeleg că în acest an nu o să funcţioneze, deoarece 
mă gândesc că erau prevăzute cheltuieli pentru funcţionare acolo.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - în cheltuielile de funcţionare sunt incluse şi 
cheltuielile cu utilităţile.
Dl consilier Mihai Crişan - O să funcţioneze în acest an cinematograful?
Dl primar Ionel Ciunt - Săptămâna trecută cred ISU a terminat verificările în ceea ce 
priveşte eliberarea autorizaţiei ISU de funcţionare. Ea va fi transmisă la CNI, iar pasul 
următor o să fie predarea de către CNI a acestui obiectiv către Primăria Municipiului 
Zalău.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Alin Guler nu a participat la vot.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri adiţional şi 
subvenţii al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2022, modificarea listei de 
investiţii aprobată pentru anul 2022, precum şi aprobarea programelor de activitate 
actualizate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. aprobate pentru anul 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 436

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind încheierea unui nou contract de administrare între Liceul 
Tehnologic „Octavian Goga” Jibou şi Municipiul Zalău în vederea utilizării 
echipamentelor din cadrul Laboratorului de adiţional şi automatizări, acordate de către 
S.C. Silcotub S.A. în baza Contractului de sponsorizare nr. 1539/16.12.2013 şi a 
Actului adiţional nr. 1/20.01.2014.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz 
favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
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Dl consilier Gheorghe Bancea - Acest laborator a fost inaugurat în Zalău în urmă cu 
aproximativ 10 ani. Noi ar trebui să facem demersuri astfel încât acest laborator să 
revină din nou în Zalău, deoarece un rol important în dezvoltarea oraşului îl are şi 
învăţământul profesional şi tehnic.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Acest lucru trebuie să şi-l dorească şi învăţământul şi 
cei de la S.C. Silcotub S.A.
Dl primar Ionel Ciunt - Cei de la S.C. Silcotub S.A. au finanţat două laboratoare, 
unul dintre ele este acesta, care s-a transferat la Jibou la solicitarea celor de la S.C. 
Silcotub S.A., deoarece a fost nefolosit doi sau trei ani. Iar la Jibou este folosit de elevii 
din Jibou.
Dacă va fi nevoie şi va solicita liceul de la care s-a transferat acest laborator, sigur că 
la înţelegere cu cei de la S.C. Silcotub S.A., poate reveni în Zalău.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Ideea este să facem demersuri să dezvoltăm 
învăţământul profesional şi tehnic de pe raza municipiului Zalău.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind încheierea unui 
contract de administrare între Liceul Tehnologic „Octavian Goga” Jibou şi Municipiul 
Zalău în vederea utilizării echipamentelor din cadrul Laboratorului de electronică şi 
automatizări, acordate de către S.C. Silcotub S.A. în baza Contractului de sponsorizare 
nr. 1539/16.12.2013 şi a Actului adiţional nr. 1/20.01.2014.

nou

Se adoptă hotărârea nr. 437

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
21.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii, de către Municipiul Zalău, a unui 
Acord de Parteneriat cu Asociaţia „Buna Vestire Silvania” Zalău, în vederea susţinerii 
proiectului „Dor de ţară” în localitatea Viena-Austria.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi,,pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii, 
de către Municipiul Zalău, a unui Acord de Parteneriat cu Asociaţia „Buna Vestire 
Silvania” Zalău,
Austria.

în vederea susţinerii proiectului „Dor de ţară” în localitatea Viena-
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Se adoptă hotărârea nr. 438

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
22 .Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii pentru 
Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea
Organigramei şi a Statului de funcţii pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 439

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
23 .Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Pietonizare strada Unirii”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Pietonizare strada Unirii”.
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Se adoptă hotărârea nr. 440

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
24.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat, aferent 
obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuinţe 158 din 
municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
general actualizat, aferent obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a 
blocului de locuinţe 158 din municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 441

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
25.Proiect de hotărâre privind privind aprobarea Devizului general actualizat după 
finalizarea procedurilor de achiziţie, aferent obiectivului de investiţii „Reabilitarea 
blocului de locuinţe sociale - Bl. C3 din Municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
general actualizat după finalizarea procedurilor de achiziţie, aferent obiectivului de 
investiţii „Reabilitarea blocului de locuinţe sociale - Bl. C3 din municipiul Zalău”.
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Se adoptă hotărârea nr. 442

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
26.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare 
a Serviciului Cabinete Medicale Şcolare şi Asistenţă Medicală Comunitară.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului Cabinete Medicale Şcolare 
şi Asistenţă Medicală Comunitară.

Se adoptă hotărârea nr. 443

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
27.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiţii pentru anul 2023 pentru 
dezvoltarea şi modernizarea Serviciului de salubrizare - componenta Colectare şi 
Transport din municipiul Zalău, având ca sursa redevenţa aferentă Contractului de 
delegare nr. 479/07.12.2016.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului 
de investiţii pentru anul 2023 pentru dezvoltarea şi modernizarea Serviciului de
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salubrizare - componenta Colectare şi Transport din municipiul Zalău, având ca sursă 
redevenţa aferentă Contractului de delegare nr. 479/07.12.2016.

Se adoptă hotărârea nr. 444

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
28.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială a dotărilor aferente obiectivului de investiţii „Amenajare Centru de zi pentru 
copii în municipiul Zalău prin schimbarea destinaţiei punctului termic PT 17”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea în 
administrarea Direcţiei de Asistenţă Socială, a dotărilor aferente obiectivului de 
investiţii „Amenajare Centru de zi pentru copii în municipiul Zalău prin schimbarea 
destinaţiei punctului termic PT 17”.

Se adoptă hotărârea nr. 445

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
29.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor locaţii 
- teren proprietatea publică a Municipiului Zalău, situate în zona blocurilor E3, E5, N7, 
N9, N9A, Nil, str. Lţ Col Pretorian (Dumbrava Nord) în vederea construirii unor 
copertine (model tip).
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil.
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Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan — comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - S-a strecurat o greşeală şi anume: în loc de blocul 
N9A o să fie blocul E9A.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - dl consilier Iulian 
Popiţ.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii 
prin licitaţie publică a unor locaţii - teren proprietatea publică a Municipiului 
Zalău, situate în zona blocurilor E3, E5, N7, N9, E9A, Nil, str. Lt Col 
Pretorian (Dumbrava Nord) în vederea construirii unor copertine (model tip).

Se adoptă hotărârea nr. 446

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
30.Proiect de hotărâre privind aprobarea colaborării între Ministerul Muncii şi 
Solidarităţii Sociale şi UAT Municipiul Zalău în vederea implementării proiectului 
„HUB de servicii MMSS-SII MMSS”, cod Mysmis 130963.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi,,pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea colaborării 
între Ministerul Muncii şi Solidarităţii Sociale şi UAT Municipiul Zalău în vederea 
implementării proiectului „HUB de servicii MMSS-SII MMSS”, cod Mysmis 130963.

Se adoptă hotărârea nr. 447
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
31.Proiect de hotărâre privind premierea sportivilor din municipiul Zalău care au 
obţinut medalii la competiţiile sportive organizate în anul 2021.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Cred că ar trebui să menţionez contextul în care apare aşa 
târziu acest proiect, având în vedere că face referire la anul 2021. Iniţial, proiectul l-am 
depus undeva prin luna ianuarie 2022, dar până am reuşit să îndeplinsec cerinţele 
Direcţiei de Administraţie Publică Locală şi a Direcţiei Economice referitor la 
întocmire, plus că nu erau asiguraţi banii pentru premii, de aceea s-a întins aşa de mult 
şi doar acum apare; acum, sper ca ceilalţi colegi vor găsi oportun acest gest, de a premia 
cei mai buni sportivi pe care Zalăul îi are. Au mai fost premiaţi şi copiii de la şcoli, 
chiar şi cei care fac diverse sporturi. Sunt foarte mulţi care au participat şi la competiţii 
internaţionale, campionatul mondial, respectiv european şi au adus premii şi au făcut 
cunoscut numele Zalăului şi peste graniţă.
Cred că merită din partea noastră acest mic gest şi, eventual, pe viitor poate găsim o 
modalitate sau o formulă de a perpetua această formă de premiere pentru aceşti sportivi. 
Dl primar Ionel Ciunt — O să o rog pe doamna director economic să facă o prezentare 
a sumelor pe care Primăria Municipiului Zalău, prin votul dumneavoastră, le- 
acordat pe zona sportului în municipiul Zalău.
Dna director Mariana Cuibuş - Pentru anul 2022, din bugetul local a fost alocată 
suma de 10.459.400 lei, inclusiv sumele care au fost astăzi rectificate.
Din această sumă a activităţilor sportive a fost alocată suma de 6.950.000 lei, din 
pentru fimcţionarea Sport Club Municipal Zalău 6.900.000 lei.
Finanţările nerambursabile, acordate pe Legea nr. 350, sunt de 50.000 lei, aşa cum a 
fost utilizată anul acesta.
Pe lângă aceste cheltuieli care au fost date pentru activităţile sportive, avem cheltuieli 
pentru întreţinerea şi funcţionarea bazelor sportive de la stadion, sala sporturilor şi baza 
de tenis în valoare de 2.388.000 lei, din care cheltuielile de personal şi cheltuielile de 
întreţinere şi funcţionare au fost asigurate din această sumă.

am

care

27



Cheltuielile de dezvoltare pentru reparaţiile capitale, care au fost atât la stadion, cât şi 
la sala sporturilor, sunt în sumă de 1.121,4000 lei.
Din aceste sume, au fost, aşa cum am mai spus, reparaţiile capitale la stadion, la baza 
sportivă unu, respectiv acolo am asigurat documentaţiile tehnico-economice SF şi PT 
pentru asigurarea utilităţilor apă, energie electrică, gaz şi internet pentru baza sportivă 
Făgetului şi baza sportivă II de pe strada Stadionului, precum şi documentaţia la bazinul 
didactic de înot, pe strada Făgetului.
Ce este important de specificat, aici, este că tot prin Hotărârea Consiliului Local au fost 
aprobate acele contracte de comodat cu cluburile sportive, pentru asigurarea utilizării 
gratuite a bazelor sportive. Aceste gratuităţi sunt suportate din bugetul local.
Dl primar Ionel Ciunt — Am vrut să facem această prezentare tocmai pentru a se vedea 
că nu ne este indiferent ceea ce se întâmplă pe această zonă a sportului în municipiul 
Zalău.
Sumele pe care le-aţi auzit aici vorbesc de la sine. Sigur că merită, cum să nu merite 
cei care au obţinut medalii. Dar, pentru anul viitor, sigur vor fi prinse în bugetul de anul 
viitor sumele care să se refere şi la premierea sportivilor care au obţinut rezultate bune. 
Am identificat o sumă care ar putea fi folosită pentru premierea sportivilor, dar 
conducerea primăriei apreciează că este mai oportun ca această sumă să o folosim 
pentru îmbunătăţirea fondului de carte, răspunzând în acest fel la o solicitare a 
Bibliotecii Judeţene, pe care am primit-o în urmă cu o săptămână şi care ne solicită să 
sprijinim sau să alocăm suma de 50.000 lei pentru acest tip de cheltuială, având în 
vedere că Biblioteca Judeţeană a mai deschis o filială, iar fondul de carte, din păcate, 
la nivelul municipiului nu este la nivelul la care sunt solicitările astăzi.
Am vrut să fac aceste precizări ca să votaţi în cunoştinţă de cauză.
DI consilier Alin Guler — Zicea domnul primar, când am făcut observaţia, cum că ar 
fi suficient un singur post de administrator la Creşa „Voinicel”, că sunt bani, iar acum 
se pare că nu mai sunt bani. Nu mai redeschid discuţia cu sumele foarte mari care se 
duc către SCM şi cele două echipe, iar rezultatele nu sunt pe măsura aşteptărilor. 
Aşteptăm şi acolo, cum am discutat şi într-o şedinţă anterioară, o eventuală schimbare 
de strategie, de anul viitor, dacă nu se va finaliza acea dorită promovare care, inevitabil, 
va aduce cheltuieli şi mai mari.
DI primar Ionel Ciunt - Am înţeles opinia dumneavoastră, domnule consilier, 
vreau să intru într-o polemică cu dumneavoastră, dar vreau să fac o precizare: poate nu 
ştiţi, dar vă precizez eu, banii pentru administratorul de patrimoniu vin de la Ministerul 
Educaţiei, cu costul standard şi nu este o cheltuială a primăriei.
Dl consilier Alin Guler - Sunt convins că banii pot fi folosiţi pentru dotare şi 
consumabile.
Am fost, zilele acestea, prin mai multe instituţii administrate de primărie, chiar şi aseară 

fost la spectacolul de teatru şi vă anunţ că acolo erau 27 de grade.
Dl primar Ionel Ciunt - Sigur că sunt lucruri care vă este greu să le înţelegeţi în 
calitate de profesor, dar vă stăm la dispoziţie şi vă putem pune la dispoziţie toate 
documentaţiile.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
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Cine este pentru? - 9 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Florin Morar, dl 
consilier Mihai Crişan, dna consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Gabriela Olar, dl 
consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl 
consilier Zsolt Miklos Bogdan.
A

împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, dna consilier Anda- 

Maria Ciobanu, dl consilier loan Şerban, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier 

Râul Dragoş, dl consilier Alexandru Lakatos, dl consilier Gheorghe Taloş, dna consilier 

Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Nicolae Fazakas.
Dl consilier Gheorghe Bancea nu a participat la vot.
Cu 9 voturi „pentru” nu a fost adoptat proiectul de hotărâre privind premierea 
sportivilor din municipiul Zalău care au obţinut medalii la competiţiile sportive, 
organizate în anul 2021.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
32.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării documentaţiei tehnico- 
aprobată prin H.C.L. 149/28.04.2022, aferentă lucrării de „Modernizare zona Lt. Col. 
Teofil Moldoveanu”, din municipiul Zalău, jud. Sălaj.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Gheorghe Bancea nu a participat la vot.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării 
documentaţiei tehnico-economice, aprobată prin H.C.L. 149/28.04.2022, aferentă 
lucrării de „Modernizare zona Lt. Col. Teofil Moldoveanu”, din Municipiul Zalău, jud. 
Sălaj.

economice.

Se adoptă hotărârea nr. 448
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 

şi vă doresc o zi frumoasă!

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL,

PREŞEDINTE DE Şm 
TEODOR BĂLĂJ^
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